
 
 

Dirigit a Isabel López Galera, alcaldessa-presidenta de l’Ajuntament de Xixona 

PREGUNTA SOBRE ELS CONTACTES AMB LA CONSELLERIA DE MEDI AMBIENT PER A 
COMBATRE LA PLAGA DE TOMICUS  

 

Joan Arques Galiana, com a portaveu del Grup Municipal de Compromís per Xixona, 

sol·licita que en el següent plenari ordinari es responga a la següent 

PREGUNTA PER AL PLENARI 

Exposició de fets 

En el passat Plenari ordinari, l’alcaldessa va informar que havia iniciat conversacions 

amb la consellera de Medi Ambient, Elena Cebrián, per a tractar la plaga de Tomicus 

destruens que està assolant el Montnegre. 

Pregunta 

Poden explicar públicament si eixes converses han donat algun fruit? En quin punt es 

troben? 

 

 

 

Xixona, 7 de setembre de 2015 


